
MEPPINEZZ

MEP_Noord-Brabant
MEP Noord Brabant

2024

Uitspraken van de
week

DE
PLENAIRE 
ZITTINGSPILL THE MEP-TEA

Wie zĳn de Babe en
Hunk van de
week?

Vught en Schijndel



Inhoud
Wie zijn wij?                  3 - 4 - 5

Officiële opening en        6 - 7 - 8 - 9   
landenspeeches              

Gastsprekers                  10                               

Golfen                              11 - 12

Zonnewende                  13 - 14            

Landenvergaderingen  15 -16 - 17 - 18 - 19 - 20

Vrije middag             21 

Resoluties         22 - 23 -24 -25 - 26 

Commissie 13      27 - 28     

Interview met          29 - 30
commissievoorzitter 
en presidium-lid

Babe en Hunk          31
van de week

Welke parlementariër      32     
ben jij?

Spill The MEP Tea      36 - 37     

Uitspraken van de week       34 - 35   

De Feestavond     33

Gekke bekken   38

Woordzoeker        39

Horoscoop             40 - 41  



Wie zijn wij?

Hey, ik ben Nikki. Ik ben 15 jaar oud en daarmee
ook gelijk de jongste van het stel journalisten. In
tegenstelling tot de rest is dit mijn eerste jaar bij
MEP. In Amerikaanse films komen er altijd
soortgelijke evenementen voor en dat had me
altijd al leuk geleken, dus toen ik te horen kreeg
dat ik hier aan mee kon doen wist ik dat ik me
moest aanmelden. Eigenlijk wilde ik eerst
parlementariër zijn, maar omdat er meer
belangstelling dan plekken waren ben ik journalist
geworden om zeker te zijn van een plekje en daar
heb ik tot nu toe zeker geen spijt van.

Nikki de Kort

Hoi, ik ben Isis van Helvoirt, 16 jaar oud en zit op
ELDE Schijndel in VWO5. Dit jaar ben ik mee als
journalist, toch is het niet mijn eerste jaar dat ik mee
ben naar MEP, vorig jaar was ik namelijk ook al mee
als parlementariër. Toen ik meedeed als
parlementariër zat ik in commissie 10; Milieubeheer,
volksgezondheid en voedselveiligheid. Na een heel
lange plenaire zitting met 2 keer een gelijke
stemming werd die toch aangenomen. Dit jaar leek
het mij dan ook leuk om hier verslag over uit te
brengen. In vrije tijd vind ik het onder andere leuk
om te hockeyen of met vriendinnen iets te doen.

Isis van Helvoirt

Hallo allemaal, wij zijn de journalisten!
Nu denken jullie misschien: “Huh? Journalisten?”
Ja, de groep die heel vaak vergeten wordt (beter bekend als ‘de Elitegroep’).
Misschien is het maar best dat we vaak vergeten worden, want zo verkrijgen we
ongemerkt de beste roddels en nieuwtjes, heet van de naald. 
Journalist zijn heeft ook zo zijn voordelen. Zo hebben we onze privé bus en
passeerden we daarmee deze week even langs een bekende fastfoodketen en
zitten we in de gezelligste ruimte van DePetrus: de kleine kapel.
Lees hier waar wij ons mee bezig houden terwijl jullie zitten te zweten op jullie
resoluties…

3



Hey, ik ben Wietse, 16 jaar en leerling Latijn-
Wetenschappen aan het Virga Jessecollege
te Hasselt. In mijn vrije tijd speel ik tennis en
slagwerk. Dit is de tweede keer dat ik
deelneem aan MEP. Vorig jaar als
parlementariër in Commissie 5:
‘Binnenlandse zaken, justitie en burgerlijke
vrijheden’ en dit jaar dus als journalist. Ik
vond MEP vorig jaar een heel leuke en
leerrijke ervaring en ik heb mij erna dan ook
meteen kandidaat gesteld om mee te
kunnen gaan als journalist. Ik hoop hierdoor
het MEP langs een andere kant te kunnen
volgen en bijdragen aan dit unieke project.

Hallo, ik ben Heleen en ik ben 16 jaar. Dit jaar neem
ik voor de tweede keer deel aan MEP. Vorig jaar
vertegenwoordigde ik Denemarken in Commissie
3: ‘Rechten van de vrouw en gendergelijkheid’. Ik
had het toen zo ontzettend naar mijn zin, dat ik
meteen de kans heb gegrepen om als journalist te
gaan. Journalistiek is één van mijn vele interesses,
dus deze week gaat een geweldige belevenis zijn.
Hiernaast ben ik ook een grote fan van tennis,
vandaar dat ik dit zelf ook speel. Dus als je mij
voorbij ziet komen moet je zeker niet vergeten te
lachen naar de camera! ;)

Heleen De Bakker

Wietse Stulens

Hoi, ik ben Lianne. Ik ben zeventien jaar oud en zit
op het Frencken College in Oosterhout. Ik vind het
erg leuk om foto's te maken en mensen te
interviewen. Ook vind ik schrijven erg leuk. Zo doe
ik dus mee als journalist, maar eigenlijk doe ik
vooral mee als journalist omdat je vrij weinig hoeft
te doen in vergelijking met de parlementariërs. En
je hebt een week geen school. :)

Lianne van Wanrooij 
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Hey, ik ben Mila, 17 jaar oud en kom uit Schijndel.
Op dit moment zit ik in VWO 5 van het Elde
college. Ik doe dit jaar voor de 2e keer mee aan het
MEP. Vorig jaar deed ik mee als journalist. Ik heb
het toen erg naar mijn zin gehad. Dit jaar doe ik
mee als hoofdredactrice van MEPPINEZZ. Ik kan
niet wachten op de week met de journalisten. De
komende dagen gaan wij met de journalisten aan
de slag om een mooie krant voor jullie in elkaar te
zetten. 

Mila van der Linden

Hallo allemaal, Ik ben Jens Hemelaers, ben 16 jaar en
journalist bij het MEP 2024. Ik heb vorig jaar
meegedaan aan het MEP van 2023 als parlementariër
in commissie ontwikkelingssamenwerking en ik vond
het een fantastische ervaring om mee te toen. Maar 1
ding leek me toch ook wel heel fijn, en dat was de
journalistiek. Daarom leek het mij een fijn en tof idee
om me dit jaar zelf in te schrijven als journalist omdat
het me een fantastische ervaring leek. Ik vind ik het
fijn om mensen te interviewen (en soms ook te
irriteren ) door vragen te stellen en foto’s te maken. Ik
ben zeer blij om de ervaring van MEP opnieuw mee te
maken, maar dan dit keer om zelf de roddels te
maken in de plaats van ze aan te horen!

Jens Hemelaers

Hallo allemaal, ik ben Dorien. Ik zit in het 6e
middelbaar op het Virga Jesse College in Hasselt,
in de richting Latijn-wetenschappen. Dit is mijn
3e jaar MEP. Dit jaar ben ik journalist van de
journalisten. Al elk jaar heb ik me enorm
geamuseerd, veel bijgeleerd en vooral vrienden
voor het leven gemaakt!

Dorien Huys
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Officiële opening & Landenspeeches

Duitsland is meer dan de Eerste en Tweede Wereldoorlog en het
Oktoberfest. Dit maakte de landenambassadeur van Duitsland maar al te
goed duidelijk met haar speech. Met hun indrukwekkende gebouwen,
mooie landschappen en rijke geschiedenis is dit land het leuke hartje van
Europa. Duitsland streeft naar vrede, stabiliteit, gelijkheid en welvaart. Ze
denken kritisch na en bezitten veel creativiteit. Samenwerking is voor hen
van groot belang, dus hopelijk zien we dit terug in de vergaderingen!

Duitsland

Voor iedereen die nog niet weet waar die op vakantie moet komende
zomer was de speech van Bulgarije zeer interessant. Hij begon met een
beschrijving van het landschap dat elke luchtvaartmaatschappij zo kan
over nemen voor reclame. Als je verder nog wil weten wat er in de speech
stond, is het voldoende om even een kijkje te nemen op Wikipedia, ik denk
dat je dan alles wel weet.

Bulgarije

De landenambassadeur van Frankrijk verscheen zeer zelfzekerd ten
tonele. Hij bracht zelfs zijn landenspeech volledig uit het hoofd. Er zijn er
niet veel die hem dat kunnen nadoen! In deze speech legde Frankrijk
vooral de nadruk dat we moeten inzetten op de samenwerking tussen de
verschillende EU-landen. Ook dat jongeren de toekomst zijn en samen
een "jongerenfront" moeten vormen voor de EU.
Met andere woorden: een kort maar krachtige boodschap. Wij zijn
benieuwd hoe Frankrijk dit zal kunnen overbrengen in de verschillende
commissies.

Frankrijk

Het officiële startmoment, het échte begin van een geweldige MEP-
week. Met het welkomstwoord van Luuk Nieuwenhuis. ‘Welkom

jonkvrouwen, ridders en edellieden.’ Deze begroeting paste perfect bij
de prachtige locatie waar we deze week mochten beginnen.

Nieuwenhuis eindigde zijn toespraak met de woorden: ‘Laten we
stilstaan in Vught en ervan genieten’.
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Religie speelt een belangrijke rol in Italië, maar er heerst toch wat twijfel
over wat nu eigenlijk het belangrijkst is: het christendom of hun eigen
culinaire tradities. Italianen zijn buitengewoon trots op alles wat ze doen
en produceren. Ondanks deze trots leek de spreker toch enige moeite te
hebben met zijn land, gezien zijn opmerking: "Geboren worden als
Italiaan betekent geboren worden als een arrogante zak." Ook autorijden
is niet bepaald een van hun sterke punten; ze kunnen als beesten rijden
en lijken vaker hun toeter te gebruiken dan het gaspedaal. Als je dorst
krijgt in het prachtige Italië, geen zorgen, er zijn talloze fonteinen waar je
je dorst kunt lessen. Hoeveel grappen de ambassadeur van Italië ook
maakte, hij leek vooral zelf het hardst te lachen. Italië sloot zijn betoog af
met de woorden: "Het Italiaanse leven is prachtig, zoals ze zeggen: La vita
è Bella."

Italië 

Griekenland 
In Griekenland, het land doordrenkt van filosofie, mythen en de heerlijke
smaak van feta kaas, is gastvrijheid een essentiële waarde. Tijdens onze reis
door de geschiedenis naar het ontstaan van de eerste democratie in
Athene, deelde Griekenland ook openhartig over de uitdagingen van de
economische crisis van 2008: "We hebben zware tijden doorstaan."
Desondanks streeft Griekenland vastberaden naar stabiliteit en beschouwt
het zichzelf als een land dat anderen met open armen ontvangt. Hun
toespraak eindigde met de hoop op een betere toekomst.

Hongarije… Wat een trots volk is het toch! In de landenspeech beschreven
ze hunzelf vooral met de woorden: Traditie, Solidariteit en respect. Of de
Europese unie het daar mee eens is met die woorden dat wordt nog
betwijfeld maar Hongarije is optimistisch! Ze waren bijvoorbeeld fel aan
het stoefen waarvoor ze bekend staan, namelijk de uitvinding van de
balpen … en hun vele corruptieschandalen! Maar volgens hun woorden:
‘Niemand is perfect.’ Ze hebben volgens hun dus geleerd uit hun fouten
en ze gaan zich herpakken. Wat een goede voornemens voor MEP2024!

Hongarije
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Letland begon sterk ’Geacht presidium, commissievoorzitters en
parlementariërs', maar vergat de overige aanwezigen, journalisten?! Er
werd verteld over het mooie uiterlijk van iedereen (een beetje slijmen om
het goed te maken?), dat ze het scheikunde boek hadden uitgevonden
en blij waren dat ze mee mochten debatteren. Daarna werd er verteld
over de prachtige natuur, bijvoorbeeld dat ze de breedste waterval in
Europa hebben die zorgt voor de opwekking van veel waterenergie. Maar
ook zeker niet onbelangrijk voor vele onder ons de 800 plekken gratis
wifi. Hierna werd er verteld dat Letland pas vanaf 1991 onafhankelijk is
geworden nadat ze sinds de middeleeuwen bezet zijn geweest door
andere landen en behoort pas vanaf 2004 tot de EU. Wat de uitkomsten
van de plenaire zitting ook zijn, hun economie zal groeien van de
toename in toerisme naar het boeiende feitje over de wifi.

Letland

Het land met de slanke inwoners, heel veel bossen maar vooral ook
vroeger heel veel afgezien: Litouwen. Tijdens de landenspeeches hebben
ze de beide kanten van hun land verteld, zowel de positieve als de
negatieve. Zo is hun hoofdstad Vilnius gebouwd in een prachtige
barokstijl en is hun land vol aan geschiedenis, cultuur en schoonheid
zoals ze het zelf zeggen. Ook heeft hun land zeer veel bossen en worden
ze daarom ‘Het verborgen geheim van Europa’. Maar ieder land heeft
ook zijn duistere geschiedenis en dat heeft Litouwen ook. In de 2de
wereld oorlog werden ze eerst aangevallen door de Duitsers en na de
oorlog werden ze bezet en onderdrukt door de Sovjet Unie. Maar
ondanks de tegenslagen van vroeger is Litouwen een heel modern land
geworden!

Litouwen

Luxemburg begon even met een verkeerde nadruk op het woord
‘presidium’, maar vervolgde toen probleemloos zijn speech. Dat het
kleine schattige Luxemburg niet alleen bekendstaat om zijn chocolade
en banken, was al snel duidelijk. Luxemburg is veel meer dan dat:
ondanks hun grootte willen ook zij op gelijke voet staan met hun mede-
EU-landen. Samen met deze landen willen ze bouwen aan een
gemeenschap vol vrijheid en democratie. Het is duidelijk dat Luxemburg
vooral wil inzetten op samenwerking. Zullen zij veel bondgenoten
kunnen strikken? 

Luxemburg
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Doe jullie schoenen maar uit en trek de sloffen alvast aan, want Slovenië is
aanwezig! Dit groene hartje van Europa hecht veel belang aan cultuur en
traditie, vandaar dat deze vandaag de dag nog springlevend zijn. Ook de
hoeveelheid natuur in Slovenië mag zeker niet vergeten worden. Moesten
jullie verder zin hebben om Sloveens te leren? De enthousiaste
landenambassadeur van Slovenië zal jullie maar al te graag taallessen
geven.

Slovenië

Tsjechië begon te vertellen over hun inwoners aantal van 10,76 miljoen en
daarna over de mooie kerken, paleizen en monumenten in hun land. Toch
twijfelen wij of dat het wel zo'n mooi en succesvol land kan zijn met een
gepensioneerde oorlogs-generaal als president zoals Tsjechië zelf al
benoemde. Ook werd er iets verteld over de geschiedenis van dit land,
bijvoorbeeld dat in 1993 Tsjechië zich los heeft kunnen worstelen van
Slowakije en niet te vergeten dat ze een zwaar prachtige hoofdstad
hebben, al zeggen ze het zelf. . Uiteindelijk concluderen ze dat ze streven
naar een open samenwerking met alle landen.

Tsjechië

Zweden verscheen zelfverzekerd op het podium, maar moest in het
vervolg wel eerst zijn kraag keurig plooien en vingers kraken tijdens de
speech. Zweden doet dit op voorHAND. De cultuur van Zweden is niet
alleen Volvo of Ikea, maar ook prachtige landschappen, muziek, literatuur
en wetenschap. Zweden streeft naar gelijkheid op diverse vlakken, zowel
sociaal als milieu. Zij zijn ruimdenkend en vinden duurzaamheid en een
goede samenwerking binnen de EU. belangrijk. Als afsluiting had Zweden
de hoge pet op met zijn mooie Zweedse woorden. Misschien kunnen ze
die voortaan beter afdoen, want de fraaie woorden betekenen niets meer
dan doei. 

Zweden
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Dhr. Van de Mortel opende MEP 2024 als eerste spreker. Hij is de
burgemeester van Vught, die zijn gemeente trots omschrijft als "een
van de mooiste". Deze ervaren burgemeester
 deelde enkele interessante feitjes over Vught 
met ons. Hij benadrukte dat de plek waar MEP 
plaatsvond al drie keer het podium was voor
 vredesverdragen. Ook deelde hij een persoonlijke 
herinnering aan zijn tijd als deelnemer aan het 
parlementaire proces. Hij sloot af met het advies om
 samen te genieten en dankbaar te zijn voor de
 mensen die de week hadden georganiseerd.

Dhr. Bamenga was de tweede gastspreker op MEP
 2024. Bamenga is een Tweede Kamerlid van
 de D66 met een inspirerende achtergrond die 
begon in Kinshasa, Congo. Hij deelde zijn reis naar 
het Nederlandse parlement en benadrukte het belang
 van democratie. Voor hem was het een persoonlijke 
missie om op te komen voor degenen die niet
 gehoord worden.

Gastsprekers
Dhr. Van de Mortel

Dhr. Bamenga
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Het MEP begon met een mooie zang van Fiene, die het lied
"Voilà" van Barbara Pravi zong.

Fiene Vercauteren



Golfen
Na een hele dag vergaderen kwamen we aan bij Bernardus Golf, dit
jaar uitgeroepen tot de ‘beste golfclub van Nederland’ door Golfers’
Choice Awards 2024, met een gemiddeld cijfer van 8,9, zoals ze zelf
ook al trots benoemde. Bij aankomst kregen we een pokebowl en
gazpacho. Gazpacho is een koude soep. Hierna begonnen we met het
golfen of een rondleiding over het prachtige terrein, afhankelijk van
in welk groepje je was ingedeeld. Helaas waren sommige individuen
hun jas vergeten, waardoor ze extreme kou en regen moesten
doorstaan, met verkoudheid en keelpijn als gevolg. Hierdoor stelde
zelfs het respectabele presidium voor dat iemand zich opofferde
door van de trap te vallen, zodat iedereen naar binnen kon. 
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Uiteindelijk was het toch een erg boeiende en vooral indrukwekkende
rondleiding, waarbij velen vooral geschokt waren over de dure
apparatuur en prijzen. Buiten de rondleiding vertrouwden ze ons ook
op hun golfbanen, of dat een verstandig idee was, zou later blijken.
Tijdens het golfen begon het zelfs te onweren, waardoor velen per
direct moesten schuilen. Ook mochten we binnen de full swing
beoefenen, dit ging bij sommigen iets beter dan bij anderen... Maar na
twee keer misslaan sloeg zelfs Farah van het presidium raak!
Uiteindelijk was het dus een zeer geslaagde avond, waarbij sommigen
met een souvenirtje naar huis gingen. Na deze boeiende, actieve avond
was het tijd om weer terug te gaan naar de slaap, voor de meesten, op
een paar na... Na de golfclinic ging er iets fout in de navigatie en
belandden het presidium, journalisten en een paar gelukkige
parlementariërs (ook bekend als de elite) in de McDonalds. Het eten
van een chef-kok met één Michelinster viel dus niet bij iedereen in de
smaak; je zou ze ook wel luxe paardjes kunnen noemen. Of zoals een
van de elite-buschauffeurs ook al zei: ‘Presidium en journalisten gingen
naar de Mac, zij maakten een reportage over fastfood. En het presidium
kwam te laat op hun zelfgeorganiseerde vergadering.’
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Zonnewende

13

Zonnewende, maar de hele week geen zon? Het typische
Nederlandse weer was zeker ter plaatse. Dit zorgde echter niet voor
minder gezelligheid, want de speeltuin was de ‘place to be’. Wie had
gedacht dat er zoveel jongens op één schommel zouden passen? 

Alhoewel de gezelligheid aanwezig was, had Zonnewende wel wat
werkpuntjes. We zullen het zicht van de rat die het gebouw verliet
namelijk niet snel vergeten. Naast ratten besloten ook muggen een
bezoekje te brengen aan de MEPpers, maar deze vertrokken al snel
door de vriezende temperaturen. De verwarmingen deden het niet,
waardoor mensen met meerdere dekens en dikke truien in bed
kropen. Een lekker warm bedje zat er voor de deelnemers deze week
niet in. Ook was het lichtjes onprettig om te slapen in het bed,
aangezien de vieze plekken op de kussens en matrassen ons
duidelijk bijbleven. Hoes erover of niet, die plekken leken niet zeer
hygiënisch. Over hygiëne gesproken, de douchestralen waren
volgens ons op vakantie, want veel stralen kwamen er niet uit de
douchekop. Het water van die douches was dan in het begin nog
eens ijskoud. “Het water is nog kouder dan Dorien haar ziel!” luidde
het in de badkamers. Maar de zorgen waren van korte duur, want
het werd al snel warmer.



Moest je willen klagen over je belevenissen bij de Zonnewende , dan
hopen wij dat je genoeg mobiele data heb, want er was geen WiFi.
Hiervoor moest je naar de algemene ruimte, als je die al vond.
Zonnewende is een gigantisch doolhof, waar de parlementariërs
omringd zijn door de begeleiders. Mevrouw Dupont kon er namelijk
niet mee lachen toen een parlementariër ineens haar kamer
doorkruiste om bij andere kamers te geraken… Als je uiteindelijk wist
waar je kamer was, moest je er beter snel bij zijn, want sommige
parlementariërs stonden wel eens buiten voor een gesloten deur.
Buiten in de modder overnachten lijkt ons geen pretje.
Maar ja, elke overnachtingsplek heeft zijn manquementen. Toch was
het wel duidelijk een update vergeleken met Kiewit, de
overnachtingsplek van MEP 2023, alhoewel dat geen moeilijke
opdracht is. Het belangrijkste was aanwezig: een bed, douche, toilet
maar bovenal gezelligheid en een leuke sfeer. 

14



Landenvergaderingen

Tijdens de landenvergaderingen werd de voortgang van de
commissievergaderingen besproken, waarbij elke deelnemer updates
gaf en vragen stelde. Vaak reageerden de begeleiders of de
commissievoorzitters, maar ook onderling hielpen de deelnemers
elkaar. Ook werd er gewerkt aan het verdelen van taken voor de
plenaire zitting. Echter, sommige Griekse parlementariërs wilden
enkele aanpassingen maken, zoals het wijzigen van amendement 12
van de Commissie Landbouw en Plattelandsontwikkeling naar een
ander nummer. Toen de begeleider vroeg waarom, antwoordde een
parlementariër: 'Gewoon, omdat het een mooi getal is.' Ten slotte
gingen ze nog lobbyen op de slaapplaats.

Griekenland

Bij deze vergadering kwamen alle leden van Italië samen om te
praten over wat er gaande was in de commissies. De
commissieleden hadden wat vragen over hoe ze sommige zaken
moesten aanpakken, dus hielpen de begeleiders hen daarbij. Dat is
dan toch wel handig, zo'n landenvergadering. Bij de tweede
vergadering was niet iedereen meteen aanwezig. De ambassadeur
van Italië had zo'n leuke tijd gehad tijdens zijn vrije middag dat hij
per ongeluk de trein terug had gemist en dus wat later was. Met een
deadline om middernacht was het eerste probleem om alles wat
vóór donderdag af moest zijn, ook echt af te krijgen. Sommige
mensen waren in de war over wat ze moesten doen voor de
speeches, maar nadat dat was uitgelegd, konden ze verder praten
over de commissies. Elke commissie had slechts negen minuten,
maar gelukkig was de voorzitter erbij, dus konden ze toch nog
vragen stellen. Het landenoverleg kwam tot een goed eind met een
duidelijk vooruitzicht op de plenaire zitting.

Italië
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De landenvergadering begon een beetje rommelig bij Bulgarije; er
waren nog geen fysieke kopieën van de resolutieboekjes aanwezig
en er was ook geen begeleidende docent. Gelukkig zorgden de leden
zelf voor een goede start. Iemand stond op om een overzicht van
standpunten tegenover de resoluties te maken, en de digitale versie
van het resolutieboekje werd rondgestuurd. Ondanks hun
inspanningen om een goede start te maken, verliep het niet
helemaal soepel. Er werd veel door elkaar gepraat en de taal was
verre van professioneel; zo werd het woord "skeer" gebruikt en zelfs
de macarena gedanst door iemand. Uiteindelijk kwam de docent en
werd de vergadering iets meer gestructureerd. Alle vragen werden
beantwoord en de resoluties werden uitgelegd. Toch kon de docent
niet voorkomen dat er wat haperingen waren, want helaas struikelde
er iemand, die daarna wat moeite had met lopen.

Bulgarije

Een grote vraag bij Zweden was of ze nu een tegenspeech of een
amendement moesten indienen, maar daarvoor moest eerst een
andere belangrijke vraag worden gesteld: wat is eigenlijk een
amendement? De groep was goed georganiseerd en nam de tijd om
de resoluties van elke commissie één voor één te behandelen. Helaas
zorgde dit ook voor enige stress, omdat ze 30 minuten besteedden
aan slechts twee resoluties. Ook was er iemand die met een kritisch
oog alle fouten uit de resoluties aan het halen was. Gelukkig was de
sfeer wel gezellig tijdens de vergadering en konden ze allemaal lachen
om deze kleine foutjes; 'perfect' is dan ook een woord dat alleen in
een woordenboek voorkomt.

Zweden
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Slovenië besloot er meteen in te vliegen bij het landenoverleg. Er
was al snel sprake van voorspeeches. Over het algemeen was
Slovenië dus relatief tevreden over hun resoluties, aangezien de
meeste in hun voordeel werkten. Zo bleek er zelfs hoop te zijn voor
de beruchte commissie FEMM. Het landenoverleg verliep vlotjes en
onder goede begeleiding van de begeleider. Er werd respectvol
gediscussieerd met een aangename sfeer in de kamer. Na een
grondig overleg kwamen er veel positieve meningen naar boven bij
de verschillende commissies. Hopelijk neemt het land deze
positiviteit  en grondigheid van tijdens het landenoverleg mee naar
de plenaire zitting.

Slovenië

Tijdens het landenoverleg in Duitsland werd er uitvoerig
gedebatteerd. Hierdoor waren er lange discussies omtrent de
resoluties, want Duitsland streefde naar goede resoluties die bij hun
waarden zouden aansluiten. Ze voldeden zonder twijfel aan hun titel
van ‘kritische denkers’. Het land heeft al duidelijke bondgenoten,
maar dat gaat niet zonder tegenstanders. Zo blijken Hongarije en
Bulgarije niet dezelfde mening te delen als Duitsland. Onze
parlementariërs kwamen zelfs met de uitspraak: “Hongarije ziet het
niet zitten om vluchtelingen op te vangen die geen Hongaars bloed
hebben.” Dit zorgde voor een wat gezelligere sfeer tijdens het
landenoverleg. Echte toppers, die kritische denkers van Duitsland!

Duitsland
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Frankrijk werd duidelijk goed vertegenwoordigd in de commissies,
want op het landenoverleg werd al snel duidelijk dat de meeste
resoluties in hun voordeel zouden spelen. Commissie 7 zorgde voor
meer efficiëntie in de vergadering en legde zelfs zijn resolutie uit aan
de hand van een schema op het bord. Hierna nam hij zelfs een klein
beetje de leiding over de vergadering. Voor de begeleider zelf was
het soms ook niet echt duidelijk. Hij moest zelf advies vragen aan de
aanwezige journalist. Commissie 5 leek dan weer wat stress te
hebben, hopelijk lag dit niet aan haar resolutie. Verder werd de
resolutie goed bekeken, werden er kritische vragen gesteld en
nagedacht over mogelijke amendementen.

Frankrijk

Het landenoverleg van Luxemburg was zeer efficiënt. De resolutie
werd kritisch bekeken, er werden zeer goede vragen gesteld en
dachten slim na over bepaalde formuleringen. Verder was er te
horen dat Luxemburg vooral voordelen had bij de resolutie, behalve
dan in commissie 11. Daar was er beslist dat rijke landen sneller en
meer zouden moeten betalen. Luxemburg was immers volgens zijn
vertegenwoordigers maar een arm land… Ook waren ze nog een
beetje in de war over de aanduidingen van het presidium tijdens de
plenaire zitting. Ze hadden duidelijk schrik om willekeurig
aangeduid te worden. We denken dat dat wel goed zal komen.

Luxemburg
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De landenvergadering van Tsjechië was een strenge en efficiënte
vergadering. De begeleidster eiste stilte en wilde absoluut geen
gsm’s op tafel. Tsjechië is een centraal rechts land, maar ze waren
het er allemaal mee eens om hun mening zeker te laten tellen. Ze  
besloten samen dat ze alleen voor of tegen zouden stemmen tijdens
de plenaire zitting en nooit in onthouding. Midden in de vergadering
kwamen de resolutieboekjes aan. Dat leidde de parlementariërs
alleen maar af. Ze waren te druk bezig met het scannen van de blog,
waardoor de landenbegeleidster hen vervolgens weer moest
corrigeren. Verder zijn er zeer goede afspraken gemaakt, maar was
er ook wat corruptie. De parlementariër van commissie 1 stelde voor
om handtekeningen van Tsjechië te verkopen aan andere landen
voor 5 euro per stuk, Gelukkig was dat maar idee en is het (hopelijk)
niet in de praktijk uitgevoerd.

Tsjechië

In Hongarije was het heel druk, zij hebben namelijk een extreem
rechts land en waren daarom hevig aan het vergaderen of ze voor of
tegen gingen stemmen, en vooral waar ze tegenspeeches wilden
geven. De commissievoorzitters vonden Hongarije ook interessant, er
zaten op een bepaald moment 4 commissievoorzitters mee te
luisteren! De landenbegeleiders waren minder streng, terwijl
sommige hevig aan het debatteren en overleggen waren, zaten
anderen rustig op hun telefoon. Wel werd er aan gekaderd dat te
veel Hongaren sneakers aanhadden en dat landenoverleg een
formeel moment is. Met moeite deden sommige hun sneakers uit en
ging de vergadering verder vlot.

Hongarije
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Letland

Litouwen

Dinsdag werd tijdens de landenvergadering van Litouwen de stand
van zaken besproken. Woensdag begon het echte werk met het
schrijven van voor-, tegenspeeches en amendementen. Aan het
begin van de vergadering leek iedereen tevreden over hun
commissie en overtuigd van de voordelen voor hun land. Mevrouw
Dupont moedigde kritisch lezen aan, wat leidde tot interessante
discussies over spelling in de resoluties. Op een gegeven moment
liep de discussie zo hoog op dat een commissievoorzitter haar
frustraties deelde bij de landenvergadering van Italië.
Amendementen over schrijfwijzes werden voorgesteld maar later
afgeraden door het presidium. Uiteindelijk werd toch besloten om te
schrijven en begon het fanatieke lobbyen.

Bij de landenvergaderingen van Letland op woensdag werden de
verschillende commissies voor de volgende dag doorgenomen. Ze
bespraken wat voor hen voordelig zou zijn: een amendement
indienen, een speech houden, of niets doen. Bij commissie 1 werd
uitgelegd wat alle clausules en preambules betekenen voor Letland.
De vergadering verliep kalm en behulpzaam, vooral via de
landenambassadeur. Er werd gesproken over de verwachtingen van
andere landen in de commissies. Bijvoorbeeld, Hongarije zou een
amendement kunnen indienen. Over het algemeen was het een
positieve en gezellige vergadering.



Vrije middag
Na een periode van hard werken was het eindelijk tijd voor een
welverdiende vrije middag. De middag begon met een smakelijke
lunch in de commissies, waar er extra tijd was om elkaar beter te
leren kennen en wat bij te praten. Na de lunch hadden de
leerlingen de vrijheid om Vught te verkennen. Omdat er niet veel
te zien was, slaagden sommigen erin om naar 's-Hertogenbosch
te gaan, terwijl anderen zelfs het beroemde Maaskantje
bezochten. En ja, je vraagt je vast af hoe ze daar beland zijn. Nou,
het blijkt dat liften met een fiets een ding is geworden. Helaas
konden niet alle deelnemers deelnemen aan de vrije middag,
aangezien sommige nog steeds druk bezig waren met discussies
in de Petruskerk. Toch was het een plezierige en ontspannende
middag die de deelnemers zeker verdiend hadden.
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Resoluties
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Commissie 1

De commissievoorzitters noemden hun commissie "klein maar fijn".
Commissie 1 had een rustige start met slechts zeven leden, maar werkte
hard aan een sterke resolutie. Ze benadrukten in hun pleidooi dat de
resolutie voordelen bood voor zowel economisch sterke als zwakkere
landen. De stemming verliep positief, met slechts twee tegenstemmen voor
een voorgesteld amendement. Informatieve vragen werden vlot
beantwoord, en het open debat verliep soepel. De resolutie werd
uiteindelijk met 78 stemmen voor, 28 tegen en 23 onthoudingen
goedgekeurd. Proficiat, Commissie 1! De commissievoorzitters waren trots
op de samenwerking en benadrukten dat Commissie 1 niet voor niets
nummer één werd genoemd.

De langverwachte resolutie van commissie 3; dit jaar met als hoofdthema:
femicide. De commissie begon met een sterk pleidooi. Het doel van FEMM
was duidelijk: samenkomen om de rechten van de vrouw te
vertegenwoordigen. De resolutie was blijkbaar voor sommigen niet zo
duidelijk, want de commissie werd bestookt met vragen. Gelukkig kon
Slovenië deze allemaal probleemloos afweren. Het is hem wel maar 1 keer
van de 20 gelukt om zijn antwoorden daadwerkelijk te beginnen met
“voorzitter”. En dat in een commissie waar de etiquette juist zo belangrijk
was.  Het presidium leek gek te worden. Hierna volgde een mooie
voorspeech van Slovenië. In het open debat kreeg de commissie het weer
zwaar te verduren, maar kon de vragen grotendeels goed beantwoorden.
Italië kwam bijzonder en scherp uit de hoek: “Mannen zijn ook mensen.
Waar zijn de mensenrechten heen?”, en: “Wat nu als het een lesbisch
koppel is?” Er leek maar geen einde te komen aan het debat. Nog nooit was
er zoveel lawaai en discussie in de zaal. Resultaat van de stemming:
afgewezen met 4 stemmen te weinig. Een record in de geschiedenis van
FEMM! Toch waren de voorzitsters heel trots op hun commissie. De fout van
huishoudelijk geweld werd geschoven op het AZERTY-toetsenbord en de
commissie kreeg in gedachten een groot applaus.

Commissie 3



De eerste commissie van de plenaire zitting was een ware uitdaging, met
iedereen die nog moest wennen aan de procedures, zoals het enkel zeggen
van “voorzitter” tijdens het stemmen. Na een helder pleidooi werden
clausules voorgelezen, gevolgd door een ietwat stroeve start van de
informatieve vragen. Een land doorbrak de stilte met een vraag over een
clausule, maar daarna viel het weer stil. Liedewij van den Brand van Letland
hield een verhelderende voorspeech over de organisaties, gevolgd door een
amendement van Letland betreffende de rechten van een organisatie in
bijlage A, ondanks tegenwerpingen van de commissie. Het open debat
bracht verschillende vragen naar voren, van mensenrechten tot het nieuwe
onderwijssysteem, met wisselende mate van actieve deelname van landen.
Het verliep steeds vlotter tot een abrupt einde kwam toen een
commissievoorzitter misstapte op de trap. Uiteindelijk werd de wet
afgewezen met 60 voor, 56 tegen en 24 onthoudingen

Commissie 5

Ook de resolutie van commissie 6 begon met voorlezen en een pleidooi en
informatieve vragen. Opvallend was het grote aantal aan informatieve
vragen. Slovenië gaf nog een voorspeech waarin ze vroegen om solidariteit
voor een welvarend Europa. Daarna een amendement waarin werd
gevraagd om clausule nummer 10 te schrappen het zou de Slavische
landen enorm en oneerlijk benadelen. Toen was er nog een weerlegging en
daarna stemmen, het amendement werd niet aangenomen. In het open
debat ging het af en toe nog even fout, want hoewel we hier nu al 5 dagen
zitten, ging het af en toe even mis. Zo vergeten sommige mensen om de
voorzitter aan te spreken, andere vergeten hun knoopje dicht te doen
(gelukkig was het niet opgemerkt door het presidium) en zelfs het woordje
ik ontsnapte uit iemands mond. In de speech van de commissievoorzitters ,
die was gevuld met grapjes en complimenten, werd duidelijk dat het een
erg mooie week was geweest. Hierna was het tijd voor de uitslag; de
resolutie was… afgewezen. 

Commissie 6
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Commissie 7
Na een lange dag kwam Commissie 7 donderdag uiteindelijk als laatste aan
de beurt. Iedereen was moe en sommigen vielen zelfs bijna in slaap, maar
dat weerhield de parlementariërs er niet van om ook hier weer actief deel
te nemen aan het open debat en de informatieve vragen. Frankrijk bracht
een krachtig pleidooi over hoe wij, als de EU, dringend moeten ingrijpen
om meer bloed aan onze handen te voorkomen. Dit werd gevolgd door een
voorspeech van Griekenland, die duidde dat de commissie rekening heeft
gehouden met alle economische situaties van de lidstaten. Over het
algemeen liep dit allemaal op rolletjes, waar de vermoeidheid van de zaal
waarschijnlijk een verklaring was. Maar de commissievoorzitters mogen fier
zijn op hun commissie, want met 98 voorstemmen werd de resolutie
zonder probleem aangenomen. Gefeliciteerd, Commissie 7! De twee
commissievoorzitters hadden dus een trotse speech voorbereid. Zelfs wij,
de ‘snitchende journalisten’, werden begroet door de voorzitters. Zij
stemden ook voor de resolutie, wat een mooie afsluiter voor hun MEP-
avontuur was. 

Commissie 9 had dit jaar de opdracht gekregen om de consumptie van
ultrabewerkte voedingsmiddelen te verminderen en duurzame en gezonde
voedingskeuzes te bevorderen rekeninghoudend met verschillende andere
voorwaarden. Tijdens de informatieve vragen ging het erg vlotjes op een
lachertje na nadat er op de vraag wat er in apendix A werd bedoeld met
psychologische factoren werd geantwoord met in plaats van mensen te
belonen met ultrabewerkte voedingsmiddelen ze te belonen met
komkommer. Zo verliep ook de rest van de resolutie erg soepel, dus ook bij
het open debat. Onder andere Slovenië wist vaak goed antwoorden te
geven op alle kritische vragen die werden gesteld. Tijdens het stemmen
lagen ze zowel binnen en buiten de landen de meningen ver uiteen.
Uiteindelijk is de resolutie aangenomen met 40 stemmen verschil.

Commissie 9
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Commissie 10 kreeg dit jaar de taak om de consumptie van ultrabewerkte
voedingsmiddelen te verminderen en gezonde voedingskeuzes te
promoten, met diverse overwegingen. Tijdens de vragenronde verliep alles
soepel, met een komisch moment toen werd voorgesteld mensen te
belonen met komkommers in plaats van ultrabewerkte voeding. Het debat
verliep eveneens vlot, waarbij Slovenië vaak goed reageerde op kritische
vragen. Bij de stemming waren meningen zowel binnen als buiten de
landen verdeeld, maar uiteindelijk werd de resolutie aangenomen met een
marge van 40 stemmen.

Commissie 10



Tijdens de plenaire zitting kwam commissie 11 in een nieuw licht naar
voren, zoals de voorzitters opmerkten. Ze begonnen met het voorlezen van
hun resolutie, gericht op duurzaamheid, het tegengaan van verspilling en
het behouden van droge voeten voor iedereen. Na het pleidooi werden
informatieve vragen gesteld, waarbij Frankrijk een amendement indiende
om Clausule 1 te schrappen, wat werd aangenomen na stemming. Het
open debat verliep vlot, met veel discussies en vragen die goed werden
beantwoord door de commissies. Ondanks het harde werk werd de
resolutie uiteindelijk afgewezen, maar de voorzitters spraken waardering
uit voor de inzet van commissie 11, en benadrukten dat ze trots mochten
zijn op hun prestaties van die week.

Commissie 11

Helaas waren de resoluties van commissies 2, 4, 8 en 12 te laat om nog in
het krantje te zetten, maar als jullie dit lezen weten jullie de uitslag
natuurlijk al wel! De commissievoorzitters waren gelukkig zo lief om hun
speeches alvast met ons te delen.

Commissie 2

In commissie 2 was het één groot avontuur: Slovenië tekende vlinders uit
verveling, terwijl Zweden krachtige, maar korte standpunten innam. Italië
bracht soms iets te veel vuur in de discussies. Gelukkig brachten de pauzes
niet alleen verkoeling met Capri Suns, maar ook gezelligheid en hechte
banden tussen landen. Vooral opmerkelijk was het "bondje" tussen
Griekenland en Duitsland. Naarmate de dagen verstreek, zagen ze niet
alleen verbetering in de resolutie, maar ook in de samenwerking tussen de
parlementariërs. De commissievoorzitters zijn enorm trots op hun
afgevaardigden en de prachtige resolutie die ze hebben opgesteld.

Commissie 4

Zo bleek Griekenland niet te weten dat Den Bosch en ’s-Hertogenbosch
dezelfde stad waren terwijl ze Nederlands was en net kleden was nogal
lastig voor Hongarije die de hele tijd sneakers droeg. Bulgarije dacht dat hij
Tsjechië was en kwam er op locatie pas achter dat het niet zo was, hopelijk
was het niet te veel werk om alles opnieuw te onderzoeken. Ook Zweden
werd genoemd, hij was altijd kwijt en betaalde bij de lunch, want hij had
toch rijke ouders.
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De Green Deal is als de zon, met commissie 8 als stelsel, zo bleek uit het
pleidooi. Net zoals de meeste commissies, moest ook ITRE er nog even
inkomen. Maar na enkele berichten en een betere nachtrust was er dinsdag
al veel verbetering. Bulgarije met haar uitspraken als: “daar krijgen wij
schrik van” en Slovenië met haar obsessie voor balpennen, daar kregen wij
als journalisten maar geen genoeg van. De commissie was ongetwijfeld
goed voorbereid, want zij overliepen donderdagavond nog eens alles voor
de fuif. Om met de woorden van de commissievoorzitter te eindigen: “Lieve
parlementariërs, allerliefste MEP-kindjes, wij hebben jullie zien groeien en
we zijn ongelofelijk trots. Goed gedaan!”

Commissie 8

De resolutie van commissie 12 is met veel serieusheid, maar ook wel plezier
gemaakt. Het was een hechte cult en kwamen daarom goed overeen. Het
was voor hun een zeer bewogen week waarin vermoeidheid, hard werk en
vele discussies een sleutelrol speelden. De commissie pleit voor een Europa
die zijn eigenheid kan bewaren maar tegelijkertijd ook een gedeelde
Europese cultuur en identiteit te hebben. Om die gedeelde Europese
cultuur te delen, zullen leerlingen wel 1 uur in de week extra les krijgen over
verschillende culturen, maar volgens de commissieleden is dat het waard.
Door de luxueuze vergaderzaal heeft de ‘cult’ zeer comfortabel kunnen
werken aan de sterke opgebouwde resolutie. De commissievoorzitters zijn
dan ook zeer trots op hun ‘MEP kindjes’.

Commissie 12



Commissie 13 
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Commissie 13, ja die bestaat ook. Een commissie bestaande uit alle
commissievoorzitters, die deze week naast hun originele resolutie ook
nog eens hard hebben gewerkt aan een andere resolutie… 

Bij deze dragen wij commissie 13 op aan de muurdecoraties  die Kobe naar
beneden heeft gehaald tijdens het opstellen van deze resolutie.

Preambules:

A. Hevig verontrust over de tirannie van het presidium;
B. Erg geïrriteerd over de föhn om 6 uur ‘s ochtends;
C. Vaststellend dat de commissievoorzitters bedreigd worden door het
presidium;
D. Lettend op de jongens die samen naar het toilet gaan om eiwitshakes te
maken.
E. Ernstig bezorgd over het houten bestek op het Maurick College;
F. Verontrust over het feit dat Vught inderdaad erg vochtig was;
G. Kennisnemend dat het ‘Elite-busje’ de verkeerde benaming heeft
gekregen;
H. Hevig verontrust over Kobe zijn klunzigheid;
I. Ernstig bezorgd over het gesnurk van een presidiumlid, hierdoor hebben
Kobe en Dylan een hevig slaaptekort opgelopen;
J. Signalerend dat de commissievoorzitters blijkbaar niks mogen zeggen
over de sneakers van de parlementariërs;
K. Hevig verontrust over de skills van de parlementariërs;
L. Benadrukkend dat Tom iets te vaak zijn bedtijd heeft gemist;
M. Erop wijzend dat er een tekort aan energie is vanuit het publiek;

Clausules:

 Staat erop dat het presidium nu hun comfortabele stoelen verlaat;1.
 Pien verbannen van de Zonnewende;2.
 Eist Sali als bodyguard;3.
 Verzoekt om het koffertje voortaan aan de kapstok te hangen;4.
 Pleit voor een vreugdevuur met het houten bestek 5.
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6. Eist dat MEP 2025 in Aruba gefinancieerd wordt door het Maurick
College;
7. Beveelt aan het ‘Elite-busje’ te hernoemen tot het ‘Senioren-busje’;
8. Eist dat Kobe voortaan een dwangbuis draagt;
9. Stelt voor de badslippers voortaan in de kledingsvoorschriften te zetten;
10. Verzoekt om Tom naar de McDonalds te sturen:
11. Verzoekt dat presidiumlid Farah naar voren komt om zo meteen te
dansen;
12. Vraagt de voorzitter deze resolutie voor te doen toekomen aan de Raad,
de Commissie en de nationale Parlementen van de lidstaten. 



Wat vindt u van MEP 2024?
“Fantastisch! Ik vind het heel fijn om dit jaar te kunnen deelnemen als
commissievoorzitter. Dit geeft een heel andere kijk. Het is leuk om de
parlementariërs mee te nemen in het opstellen van een perfecte resolutie,
hen te zien groeien en klaar te stomen voor de plenaire vergadering.”

Merkt u een verschil tussen het MEP van vorig jaar en dit jaar? 
“Toch wel, ik denk dat ze er vorig jaar sneller inkwamen dan dit jaar. Dit jaar
hadden ze meer tijd nodig. Misschien was dat alleen in mijn commissie. Dit
jaar is het zeg maar moeilijker om een debat te starten.”
 
Hoe verloopt het in de commissie? Is de resolutie klaar voor debat?
“Goed, we zijn bijna klaar, nu alleen nog bepaalde dingen verbeteren en een
compromis zoeken opdat de resolutie zeker door zal zijn.”
 
Bent u blij met uw mede-commissievoorzitter?
“Ik vind haar echt een topmeid, ze is echt een leuk Nederlands meisje. We
klikken ook heel goed, we snappen elkaar en zijn nu beter afgestemd op
elkaar dan in het begin van de week. Ik denk ook zeker dat zij kans maakt als
presidiumlid, ze doet het supergoed.”
 
Zijn jullie streng in de vergaderingen en hoe pakken jullie dit aan?
“We zijn toch wel streng. In het begin zei men van niet, maar blijkbaar zijn we
toch strenger dan andere commissievoorzitters.” 
“Op een formele manier iemand op zijn plaats zetten…” 
 
Hebben jullie al aan “energizers” gedaan?
“Ja, we hebben ‘Vikingen’ gespeeld en gebabbeld.
Het is echt een heel hechte groep. We wilden ook
‘Just Dance’ doen, maar dat zagen ze niet zitten.
Jammer; ik denk dat ze allemaal slechte dansers
zijn.” 
 
Wat verwacht u van de plenaire zitting?
“Dat het zoals vorig jaar is, alleen dat mijn commissie
heel veel met vragen gaat bestookt worden, maar ze gaan het heel goed
doen.” 

Interview met commissievoorzitter
Doriana Detournay, commissie 3: FEMM
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Wat zijn de taken van het presidium nu precies ?
Het presidium leidt voornamelijk de plenaire zittingen en beoordeelt op
maandag, dinsdag en woensdag de commissievoorzitters. Drie van hen
worden gekozen voor het presidium van het volgende jaar. Ze bieden tips
aan en zorgen ervoor dat de commissievoorzitters goed voorbereid zijn.

Waarom mag het presidium geen contact hebben met parlementariërs ?
Het is niet de bedoeling dat parlementariërs veel persoonlijk contact
hebben met het presidium. Hoewel sommigen dit flauw vinden, heeft
Emile goede redenen hiervoor. ‘Het lijkt alsof we een groot ego hebben,
maar volgens formaliteiten kan het gewoon niet.’ Het presidium, ouder en
meer ervaren dan de parlementariërs, handhaaft een machtsverschil om
formaliteiten en respect voor autoriteit te behouden. Emile benadrukt ook
de praktische voordelen: het presidium geeft uitleg aan
commissievoorzitters, waardoor 2 voorzitters per 12 parlementariërs vragen
kunnen beantwoorden, wat efficiënter is dan individuele verzoeken aan het
presidium.

Tips voor de aankomende presidiumleden
Vorig jaar waren de presidiumleden van het MEP weinig zichtbaar, wat
soms wel wat gedoe opleverde. Dit jaar zijn ze veel meer aanwezig volgens
Emile. Hij adviseert een goede balans tussen zichtbaarheid en
beschikbaarheid, met behoud van hiërarchie maar ook hulp biedend waar
nodig. Emile benadrukt ook het belang van planning: als presidiumlid moet
je op veel plaatsen zijn en taken uitvoeren, dus plan vooruit
om tijdgebrek te voorkomen.

Interview met Presidium
Interview met presidiumlid Emile Van Griensven

Presidiumlid zijn is dus niet zo een gemakkelijke taak en neemt veel
verantwoordelijkheden met zich mee. Het is een sleutelrol van het MEP
en onmisbaar. Hopelijk zullen de presidiumleden van 2025 het even goed
doen als Emile, Farah en Tom!
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Babe en Hunk van de week
Elk jaar hebben we natuurlijk weer een Babe en Hunk van de week.
De nummer 2 en 3 waren al bekend, maar iedereen is natuurlijk heel
nieuwsgierig wie er dit jaar met de titel Babe of Hunk van de week
naar huis gaat.

Hunk van de weekBabe van de week

Nadia Prinssen Tom Macours

Jens Hemelaers 
en Hannelore Boesmans

Juup Null 
en Lore Snoeks

Dorien Huys 
en Tom Macours

Siblings or dating
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   Ik snap al de
vaktermen (zoals

clausule en
amendement) niet

Ik zeg veel Ik droom
snel weg

Ik heb veel   
zelfvertrouwen

    Ik heb mezelf
voorbereid     Ik heb mezelf

voorbereid

Bluffende
parlementariër

Welke parlementariër ben jij?

Voorbereide
parlementariër

Stille
parlementariër

Verwarde
parlementariër

Nee
Ja

JaJa

Nee Nee

N
ee

Ja
Ja Nee

Ja Nee
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De feestavond
Eindelijk was het tijd voor de feestavond. Na een lange en zware
plenaire zitting was het overduidelijk tijd om eens helemaal los te
gaan. Snel een leuke feestoutfit aantrekken en iedereen was ‘ready to
party’! Eenmaal aangekomen waren de begeleiders, de
commissievoorzitters, de parlementariërs, de journalisten en ook het
presidium aan het dansen. 

De K3-playlist van de DJ viel vooral in de smaak bij de feestgangers,
echte K3 lovers! Verder vonden er ook spannende wedstrijdjes
armworstelen plaats en werd er aan limbodansen gedaan. Laten we
ook niet vergeten hoe presidiumlid Emile een moshpit had
aangevraagd, maar dat er niet op zijn verzoek was ingegaan. Oei.. dat
zal wennen zijn geweest na deze week. In het algemeen was het dus
een geslaagde avond.  De sfeer, en vooral Kobe zijn dansmoves,
waren niet te toppen. 
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Uitspraken van de week
”Wij zijn zo heet, MEP staat in brand.’’ ~ Hannelore Boesmans

“Kunnen we a.u.b. even een pauze nemen, ik moet super
dringend naar de wc.” ~ Lude Smolders

“Man man, Holland is wel echt een moerasland met
al die regen.” ~ Louis Ceyssens

“BOEMBA” ~ Commissie 2

“Meneer de journalist, stop met mijn vergadering te storen!!” 
~ Dylan Goris

“Kan iemand van de trap vallen en effe heel hysterisch
doen? Dan kunnen we naar binnen.” ~ Farah El Bennani

“Ik heb een koffer vol apparatuur bij me.” ~ Mila van der Linden

“Bent uzelf ook docent?”... (doodse stilte) ~ Isis van Helvoirt

“Dat zijn journalisten, die zijn eng.” ~  Cody Botermans
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“Wie nu nog durft te zeggen dat die het warm heeft, duw ik van
het balkon!” ~ Wietse Stulens

“Dit is een Nederlands toetsenbord?! Hoe werkt dit? Jullie cijfers
staan vanonder!?” ~ Heleen De Bakker

“We zijn een cult gestart.” ~ Iris Holländer

“Alle mannelijke Belgen hebben iets fruitigs.” ~ Pien Hamers

“Waar het hart van vol zit, loopt de mond van over.” ~ Tom
Marcours

“Normaal ben ik braaf, maar nu ben ik wel echt een
baddie.” ~ Doriana Detournay

“Die jongen is zo vrolijk, dat is zoooo triest.” ~ Dorien Huys

“Corrupt zooitje hier.” ~ Olivier Lentjes

“Jullie zijn pubers, maar die zijn nog erger dan
varkens.” ~ Lieke de Nijs

“Het open debat is geen vragenuurtje, er mogen vurige
vervolgvragen komen.” ~ Emile Van Griensven 35



Spill The MEP Tea
Hebben jullie ooit gehoord van plasangst? In commissie 3 is
dit een feit. Er zouden zelfs handjes vast zijn gehouden op

de wc om deze angst te overwinnen.

Wij journalisten kunnen niet overal tegelijkertijd bij zijn.
Dus hebben wij van geheime bronnen gehoord dat Dylan

Goris wel eens een oogje heeft gehad op een
parlementariër die dit jaar meedoet.

You can take the boy out of the gym, but never the gym out
of the boy. Dit werd duidelijk bij het ontbijt, maar is een

proteïneshake nou echt nodig, Joep en Tijs?

Waarom moet iedereen zijn tassen aan de kant leggen als jij
wel je koffertje overal mee naartoe neemt, Tijs? Zeg eens

eerlijk, wat zit er nou echt in dat kleine ding?

We hoorden van een bepaalde commissievoorzitster dat zij
Silas wel eens graag in zijn wangetjes zou willen knijpen…
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Iedereen heeft wel een rebels kantje, maar het is toch
algemeen bekend dat een éénpersoonsbed niet voor twee

mensen bedoeld is... toch, Tsjechië en Zweden? 
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Ook langeafstandsrelaties zijn een feit op het MEP. Zo zat
commissievoorzitter Mare te chatten met haar vriendje

tijdens de plenaire vergadering. 

Had het meisje het echt koud, of wilde je gewoon je arm om
haar heen doen, Luke?



Gekke bekken
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Woordzoeker

commissie                 
eekhoorn
huizeberge
landen
muggen
pakken
preambule
quote
twaalf
Vught

commissievoorzitter
elitevan
journalist
macdonalds
ongedierte
parlementariër
presidium
ratten
voorzitster
zonnewende

das
hakken
konijn
MEP
ouderaadzaal
petrusbibliotheek
proteïne
regen
voorzitter
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Horoscoop
Jij bent enorm te vertrouwen en
daarom ook de uitgelezen persoon
om geheime plannen te vertellen,
maar bent niet zo hebzuchtig dat je
sommige geheimen toch bloot
geeft om te krijgen wat je wil.

Kans op succes: 10/10

Commissie 1: Veiligheid en defensie
Je fantasierijke karakter brengt veel
minder voor de hand liggende
oplossingen met zich mee, maar je wordt
niet zo rusteloos dat je afdwaalt naar een
fantasiewereld hier ver vandaan.

Kans op succes: 9/10

Commissie 2: ontwikkelingssamenwerking

Boogschutters zijn open minded
en daarom zul je waarschijnlijk
zeer flexibel zijn, maar blijf wel
realistisch en krijg geen te hoge pet
van jezelf op.

Kans op succes: 4/10

Commissie 3: Rechten van de vrouw
en gendergelijkheid Je onzelfzuchtigheid zorgt ervoor dat je

met veel landen bereid bent mee te gaan,
maar ben niet te lui en neem wat
verantwoordelijkheid op je.

Kans op succes: 5/10

Commissie 4: Vervoer en toerisme

Je bent zeer vastberaden en als je
iets in de resolutie wil hebben, maar
wordt niet te geobsedeerd soms is
jouw idee niet zo goed als je
misschien denkt.

Kans op succes: 5/10

Commissie 5: Burgerlijke vrijheden,
     justitie en binnenlandse zaken

Commissie 6: Regionale ontwikkeling

Met jouw geduld zal je niet snel
geïrriteerd zijn met de langdradige
discussies die soms gevoerd worden,
maar ben niet te pessimistisch over de
wereld en de effecten van je resolutie.

Kans op succes: 3/10
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Wegens jouw zelfverzekerdheid ben je
niet bang om je mening te geven tijdens
de discussie, maar laat je eigenwijsheid
niet in de weg staan van de beste
oplossing.

Kans op succes: 4/10

Commissie 7: Economische en monetaire
zaken

Je energieke karakter zorgt ervoor
dat je niet snel in slaap zult vallen
tijdens de discussies, maar ben niet
te snel verveeld, want dat staat niet
zo netjes.

Kans op succes: 3/10

Commissie 8: Industrie, onderzoek en
energie 

Commissie 9: Buitenlandse zaken

Je nauwkeurigheid zorgt ervoor dat
je let op de details en dat de
resolutie tot op de punt klopt, maar
sla niet door, het hoeft niet perfect.

Kans op succes: 7/10

Voor ieder land ben jij een goede
bondsgenoot aangezien je enorm
loyaal bent, maar heb niet te veel
zelfmedelijden als je resolutie niet
wordt aangenomen. 

Kans op succes: 9/10

Commissie 10: Milieubeheer,
volksgezondheid en voedselveiligheid

Jij bent zeer verstandig en zult
waarschijnlijk rationeel kunnen
stemmen, maar zorg ervoor dat je niet
te afstandelijk wordt en je stem laat
horen.

Kans op succes: 10/10

Commissie 11: Landbouw en
plattelandsontwikkeling Jij bent zeer diplomatiek, enorm

geschikt voor het Europees parlement,
maar ervoor dat je onbetrouwbaarheid
niet in de weg gaat staan van je succes.

Kans op succes: 7/10

Commissie 12: Cultuur en onderwijs

41





Met dank aan




